
OBČINSKI SINDIKALNI SVET — PREDSEDSTVO

Soodgovornost vseh
.\a predzadnji seji predsedstva občinskega sveta zvez.e sindikatov so

ugodno ocenili izvajanje družbenega načrta občine za leto 1979, ob
tem pa opozorili na premajhno rast produktivnosti, prekuračenje
stopnje zaposlovanja in slabo kvalifikacijsko strukturo v naši občini.

Predsedstvo je zatem sprejclo
načrt ukrepov in aktivnosti ob-
činskega sveta za preprečevanje
in odpravljanje izrednih razmer,
podrobnosti bodo uskladili še z
načrtom OK SZDL.

Več pa so se zadržali ob demo-
kratizaciji odncisov ter ob kolek-
tivnem vodenju v organih občin-
skih sindikatov. Člani predsed-
stva smo enako odgovorni, so
poudarili. To še zlasti pri posa-
meznih nalogah in dogovorih o
razporeditvi dela! Ob tem pa je
trajanje mandata le segment
demokratizacije.

Iz razprave na tej vsebinsko
bogati seji naj izluščimo dvoje
vprašanj:

— Kako naj se v delo občin-
ske organizacije / S vključijo
tiste OOS, ki niso organizirane v
odborih strokovnih organizacij?
Primer so trgovina, tekslilna in
usnjarska industrija. Še bolj pa je
aktualno vprašanje, ali ne kaže
ustanoviti OOS uprave in pravo-
sodja ter krajevnih skupnosti, ki
jih je v naši občini že sedaj 30!

— Vključevanje sindikata v
družbeno samozaščito na po-
dročju cestnega prometa ni ra-
zvito. Skupaj z drugimi odgovor-
nimi dejavniki v občini bodo
kmalu pripravili gradivo in po-
svet na to tenio.

JaGr


